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Ring Utrecht M7lA12

Geachte commissieleden,

Op l3 juni 2014 heeft de Minister van lnfrastructuur en Milieu de Tweede Kamer geÏnformeerd over haar besluit
met betrekking tot de voorkeursvariant voor de Ring Utrecht ( 271A12) en de maatschappelijke kosten-baten
analyse (MKBA). ln de aanloop naar het Algemeen Overleg MIRT van 18 juni 2014, bieden wij u in deze brief
graag onze reactie aan op de voorkeursvariant, de MKBA en de keuze om de opwaardering van de Noordelijke
Randweg Utrecht (NRU) te vertragen.

Voorkeursvariant

De Ring Utrecht is een groot infrastructureel project in stedelijk gebied, waarbij ook landschappelijke waarden in
het geding zijn die door ons hoog gewaardeerd worden. Een dergelijk project dient zorgvuldig ingepast te
worden, om de effecten op de omgeving terug te brengen tot een aanvaardbaar niveau. Niet voor niets besteedt
de Minister circa20o/o van de projectkosten aan inpassingsmaatregelen. Met de Voorkeursvariant besluit de
Minister over de belangrijkste ontwerpkeuzes voor de verbreding van de M7 len oosten van de stad Utrecht en

de A12 ten zuiden van deze stad.

Wij delen het besef van noodzaak om de A27 en de A12 te verbreden, omdat anders een bottleneck ontstaat
voor het verkeer van en naar de stad en de regio Utrecht. Zeker met het oog op de, deels nog uit te voeren,

wegverbredingen op de aansluitende delen van de A27 en de A12. Voorbeeld hiervan is dat knooppunt
Rijnsweerd is gestegen in de file top-20 sinds de verbreding van de A28 tussen Utrecht en Amersfoort. ln 2018
is de verbreding van de M7 tussen Utrecht en Eemnes gereed. Naar verwachting zal na de voltooiing van deze
verbreding de noodzaak voor verbreding van de M7 tussen Lunetten en Utrecht-Noord op de weg nog meer
gevoeld worden.

De Ring Utrecht, inclusief de verbreding van de bak, maakt deel uit van een samenhangend pakket van

afspraken over investeringen in openbaar vervoer (w.o. de tram Utrecht CC-USP), fiets en onderliggend
wegennet (VERDER). Files op de rijkswegen leiden tot sluipverkeer op het onderliggend wegennet met

leefbaarheidsproblemen tot gevolg. ln ons nieuwe Mobiliteitsplan, welke nu voor besluitvorming voorligt aan
Provinciale Staten, gaan wij uit van verbreding van de A27 en A12 en opwaardering van de NRU. Uit- of afstel
van deze projecten zal daarom consequenties hebben voor ons beleid.

Net als de gemeente Utrecht willen wij de goede samenwerking bij de totstandkoming van de Voorkeursvariant
benadrukken. De regio heeft de Minister met de Gebiedsuitwerking A27 Utrecht Oost geadviseerd over het

ontwerp van de voorkeursvariant waarbij de nadruk ligt op de kwaliteit van de inpassing van de weg.
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Wij zien deze adviezen vertaald in de voorkeursvariant en in de brief die de regiobestuurders op 13 juni jl. van

de Minister hebben ontvangen.

Maatschappelijke Kosten Baten Analyse (MKBA)

Eén van de suggesties van het CPB is om het project Ring Utrecht ( 271A121uit te stellen. Dit project duldt wat
ons betreft echter geen uitstel. De regio Utrecht is economisch de succesvolste regio van Nederland en daarbij

ook één van de aañtreffeti¡t<ste plekken om te wonen. 65% Van het verkeer op de Ring Utrecht komt van of
gaat naar de stad of de regio Utrecht. ln dit deel van het land is het daarom waarschijnlijker om uit te gaan van

ñet hoge groeiscenario dan van het lage groeiscenario. ln het hoge scenario zijn de baten van het project Ring

Utrecht (P27tA12) 1,7 maal hoger dan de lasten. Het CPB stelt tevens dat uitstel van het project de

maatschappelijke welvaart verhoogt. Dat geldt echter niet voor de variant "Selecteren Compact" in het hoge
groeiscenario. Voor deze variant, die als voorkeursvariant is gekozen, is de huidige planning optimaal.

Een tweede suggestie van het CPB is om een variant met 2x6 rijstroken binnen de bestaande bak in een MKBA

te onderzoeken. Wij steunen de wens van de gemeente voor het streven naar optimalisatie van het
ruimtegebruik. Echter, het idee voor 2x6 in de bak is zeer uitgebreid onder¿ocht. Niet alleen door de Minister,

maar ook door de Commissie Schoof. Wij kunnen de keuzes van de Minister voor de verbreding van A27 nabij

het Utrecht Science Park dan ook volgen.

Teru gd raaien vertragi n g Noordelijke Randweg Utrecht (N RU)

Wij vragen aandacht voor een goede balans tussen een goede doorstroming op de rijkswegen en een leefbare

sitúatielangs het regionale en lokale wegennet. Wij steunen dan ook de oproep van de gemeente Utrecht om

het rijksbudget voor de Noordelijke Randweg Utrecht alsnog snel beschikbaar te stellen. Dit was bij de eerste
plannen voor de Ring Utrecht (Voorkeursaltematief) ook de bedoeling. Een goede doorstroming op de NRU is

namelijk nodig om de te verwachten toename van verkeer van de A27 naar Utrecht Noord in de spits aan te

kunnen en de leefbaarheid in de stad Utrecht te verbeteren.

Tot slot

Wij zien uit naar voortzetting van de goede samenwerking met het Rijk, het Bestuur Regio Utrecht en de
gemeente Utrecht ten behoeve van een goede bereikbaarheid van de regio Utrecht en een goed functionerende
ðraaischijf voor Nederland. De komende tijd zetten we ons graag in voor nadere uitwerking van het ontwerp, de

inpassingsmaatregelen en de compensatie van ecologische hoofdstructuur.

Hoogachtend,
Gedeputeerde Staten van Utrecht,

voorzitter,

Cc: Minister van lnfrastructuur en Milieu

College Burgemeester en Wethouders van Utrecht
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